

Living Stream Ministry

2431 W. La Palma Ave. / Anaheim, CA 92801

P.O. Box 2121 / Anaheim, CA 92814 / U.S.A.

二〇二五年福音月曆訂購通啟

親愛的聖徒們：

水流職事站即將發行二〇二五年福音月曆；即日起開始接受訂單；**無需預購，改以先訂先寄方式**。月曆有彩色國畫並中英文聖經節，月表採用美國及世界通用節日。月曆的尺寸為13-3/8" x 30-5/8"。每份定價 15.00 美元，凡於十月三十一日前訂購，優惠價為每份 11.00 美元。銷售稅以及運費和手續費將另外計入您的訂單中。

請到 www.livingstream.com/gospel-calendars/tw 訂購。

水流職事站圖書部

電子郵件：books@lsm.org

電話：1-714-236-6050

RE: 2025 Gospel Calendar

Dear saints,

Living Stream Ministry is pleased to announce the release of the 2025 Gospel Calendar. **Calendars are available for immediate purchase. Pre-ordering is not required.** This calendar features traditional Chinese drawings with Scriptures in both Chinese and English and includes American holidays. The size of the calendar is 13-3/8" x 30-5/8". The list price is \$15.00 per calendar, but customers who purchase their calendars by October 31 will enjoy a reduced price of \$11 per calendar. Appropriate sales tax and shipping and handling charges will be added to your order.

Please go to www.livingstream.com/gospel-calendars/en to place your order.

Living Stream Ministry, Book Section

Email: books@lsm.org

Phone: 1-714-236-6050